
 

 
 

Referat 
 

Styremøte nr. 11/2023-25 
 
 

Dato   Tirsdag 11. mars kl. 18.00 
 

Sted   Idrettens Hus, Lillehammer 
 
Til stede  Kjetil Dahlen, Jon Monshaugen, Ronja H. Evertsen, 

Torger Fenstad, Torbjørn Broks Pettersen, Jostein Fuglerud (Teams) 
May Kristin Lønseth (Teams) og Ellie Lein 

 
Forfall    Sigrid Snuggerud 
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INNKALLING/REFERAT 
 
SAK 110 GODKJENNE INNKALLING OG VURDERE INHABILITET 
 

   Godkjenne av møteinnkalling og vurdere inhabilitet. 
 

Vedtak:  
Møteinnkalling godkjennes. 
Inhabilitet er vurdert, ingen anses som inhabile i saker på dagens saksliste. 

 
SAK 111 GODKJENNE REFERAT 
 

   Godkjenne referat nr. 10/2023-25 
 
   Vedtak:  
   Referat nr. 10/2023-25 godkjennes.  

 
 

RAPPORTERING 

 
SAK 112 STATUS REGNSKAP PR. 28.02.25 

 

Regnskapsrapport pr. 28.02.25 ble gjennomgått på styremøtet. 
Ingen store avvik jf. med budsjett. 

 
Alle grenkomiteene oppfordres til å se ekstra på kostnadsreduserende tiltak 
for de yngste klassene, dvs. t.o.m. 16 år.  

 
Vedtak 
Regnskap pr. 28.02.25 tas til etterretning 

 

 
SAK 113         STATUS SKIKLUBBUTVIKLER   

 

Gjennomført aktivitet så langt i 2025: 
 

  Skisprell 
• 5. januar: Hafjell (ØTI Hafjell Telemark) 
• 12. januar: Hoppsprell i Jordalen 
• 19. januar: Lygna 
• 25. januar: Veldre Sag, skisprell ifbm. KM Langrenn 
• 4. februar: Vingrom IL 
• 9. februar: Ringebu-Fåvang Skiklubb 
• 23. februar: Nordre Land IL 
•  8. mars: Fluberg Skiklubb, AVLYST pga. snøforholdene 

 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/0f0125b97dc749e29100cc6ce4b1a4bc/referat_10_2023-25_10.-desember-2024.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_regnskap-pr.-28.02.2025--til-styret.pdf


 
 
 
Utlån skisprellhenger 

• 12. januar:  Engesvea, Søre Ål IL 
• 15. februar:  Birkebeineren Skistadion, Lillehammer Skiklub (ARM) 
• 9. mars:  Vingrom-OL 

 
Inspirasjonskvelder klubber ifbm. DNB-prosjektet stort utstyr 

• 19. januar: Lygna 
• 27. januar: Raufoss 
• 3. februar: Lom 
• 18. februar: Gålå 

 
Barnas Mini-VM 

• 17. februar: Gausdal 
• 18. februar: Gålå  
• 19. februar: Lom  
• 20. februar: Dombås  

    
Andre aktiviteter 

• 4. februar: Skoleskidag i Kremmerlia, Gausdal 
• 11. februar: Aktivitetskveld Randonee i Kanthaugen 

 

 
Kompetanse 

• Barnelangrennstrenerkurs Gjøvik 13. januar 
 

Kristoffer Kvarstad kjører resten av Trener 1-kurset på Gjøvik. 
 

Det skaper en del frustrasjon at NSF Langrenn fortsatt ikke har fått på plass all 
nødvendig informasjon om det nye opplegget for Trener 1-kurs, som har vært 
lovet i lang tid.  

 
Utstyrspakker 
Følgende klubber søkte om og får utstyrspakke m/inspirasjonskveld: 

• Jordalen 
• Moen Sportsklubb/Gran IL 
• Lillehammer Skiklub 
• Nordre Land IL 

 
 
 
Kommende planer 
 

Prosjekt Randonee 
Det jobbes med å etablere randonee som organisert aktivitet i skikretsene i 
Hedmark og Oppland, med utgangspunkt i hhv. Hamar Skiklubb og Lillehammer 
Skiklub. Prosjektleder er Marianne Myklebust, Oda bistår. 
 

Vi har fått 5 utstyrspakker til utlån (støvler, ski) og felller fra NSF Randonee. 
Dette oppbevares inntil videre på Idrettens Hus på Lillehammer. 
 



Det er gjennomført aktivitetskveld i Kanthaugen 11. februar. Ny aktivitetskveld 
18. mars, planen er å avslutte med randoneesprint 25. mars (også i 
Kanthaugen) 
 
Det er også opprettet dialog med DNT Lillehammer med tanke på merking av 
randoneeløyper i nærområdet. 
 
Styret diskuterte prosjektet.  
Det er enighet om at det er viktig med etterspørsel og/eller forankring i klubb 
for at man skal søke på prosjektmidler og beslaglegge mye av Odas tid. Det 
stilles også spørsmål om Lillehammer Skiklub er rett klubb, kan det være mer 
realistisk med en klubb tettere på fjellene? Uansett må det være et 
grunnleggende krav om lokalt arrangement. Men dersom det kommer lokale 
initiativ, er styret positive til å støtte opp om et framtidig prosjekt. 
 
Det er også viktig at en prosjektsøknad for randonee ikke går på bekostning av 
prosjektsøknader for utstyrspakker, som styret anser som viktigere p.t. 

 
 
Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 
 
 
SAK 114 STATUS HANDLINGSPLAN  2023-25  
 

Handlingsplan med alle tiltak ligger som et felles dokument i Teams. Dette 
brukes som underlag for rapporteringen. Her kan alle i styret redigere etter 
behov, inkl. legge inn eventuelle nye tiltak. 
 

Tiltakene er merket iht. trafikklysmodellen. Grenlederne har ansvar for å endre 
farge etter hvert som de planlegges og gjennomføres. Status ble gjennomgått 
på styremøtet. 

 
Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



DISKUSJONS- OG VEDTAKSSAKER 
 
SAK 115 ÅRSREGNSKAP 2024 
 

Årsregnskapet for 2024 er nå avsluttet og ferdig revidert. 
Regnskapet ble gjennomgått på styremøtet. 

 

• Årsregnskap 2024 
o balanse 
o resultat 
o noter 

 

• Årsregnskap 2024 oversikt pr. avdeling/gren 
• Årsregnskap 2024 Team Elon Innlandet 
• Styrets beretning for regnskapsåret 2024 

 
 
Årsresultat 
Skikretsen, inkl. Team Elon Innlandet, gikk med et underskudd på kr. 5.657 
 

Team Elon Innlandet gikk med et underskudd på kr. 8.036 
 

Skikretsen (styre/admin og grener) gikk med et samlet overskudd på kr. 2.379 
Resultatet fordeler seg som følger: 

  

                
  

 
Kommentarer til årsregnskapet. 

 
Team Elon Innlandet   
Oppland Skikrets overtok regnskapsansvaret for Team Elon Innlandet (TEI) 
f.o.m. 2021. Dette ligger inne som eget prosjektregnskap, der både resultat  
egenkapital skilles tydelig ut fra skikretsens ordinære regnskap. Men på 
kontonivå ligger alt samlet, og for årsavstemming og revisjon er alt samlet 
under Oppland Skikrets, på lik linje med prosjektregnskapene for hver enkelt 
gren.  

 

TEI rapporterer sin økonomi direkte til teamets styringsgruppe, der Torbjørn 
Broks Pettersen er leder. TEI gikk med et lite underskudd i 2024. 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/arsregnskap-2024-oppland-skikrets_balanse.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/arsregnskap-2024-oppland-skikrets_resultat.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/arsregnskap-2024-oppland-skikrets_noter.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/osk_regnskap-pr.-31.12.2024_prosjektregnskap.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/team-elon-innlandet_arsregnskap-2024.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9bb9cdca2f84489e91195c8312f098ec/oppland-skikrets_styrets-beretning-regnskapsaret-2024.pdf


Styre/admin  
Det var for 2024 budsjettert med et underskudd på kr. 200.000, mens 
resultatet viser et overskudd på kr. 75.465, altså et positivt avvik på drøyt 
drøyt 275.000. Dette skyldes bl.a. sparte lønnskostnader skiklubbutvikler og 
drift kretsstyre, samt større inntekter enn budsjettert på deltakeravgift og 
momskompensasjon, og er i tråd med avgitte regnskapsrapporter på de siste 
styremøtene. 
 
Grener 
Hopp/kombinert og langrenn gikk med overskudd i 2024. 
De andre grenene gikk med underskudd. Dette skyldes primært økt aktivitet 
og er styrte underskudd, godkjent av styret. Alle grener har solide 
egenkapitaler å tære på. 

 
Renteinntekter 
… var totalt kr. 38.043 i 2024. Avkastningen fra Garantikontoen var kr. 23.792. 
Pr. 31.12.24 har vi stående kr. 3.381.612 på Garantikonto i DNB. 

 
 

Egenkapital 
Skikretsen har pr. 31.12.24 en samlet egenkapital på kr. 4.659.338 
Av disse er noe øremerket hhv. Team Olympiaparken UNG, Team Elon Innlandet, 
Skidommerlauget og Asgeir-stipendet.  
 

 
 

Regnskapet er godkjent av revisor. Etter styremøtet vil det bli sendt ut epost 
fra Ernst & Young til alle styremedlemmer for digital signering. 
 
 

Vedtak: 
Årsregnskapet for 2024 godkjennes. 
 
 
 

 



 
 
SAK 116 SKIKRETSTINGET 2025 

Skikretstinget 2025 arrangeres lørdag 10. mai i Gausdal Arena, Segalstad bru. 
Samlingen Xtrem Spræk arrangeres samme sted samme helg. 
 

  Rammeprogram 
 
  Lørdag 
 

• Kl. 09.30           Registrering 
• Kl. 10.00            Tingforhandlinger 
• Kl. 11.45             Utdeling av plaketter, fat og priser 
• Kl. 12.00             Lunsj 
• Kl. 12.45  Grenvise vårmøter 

 
Alpint og Langrenn avholder sine vårmøter på andre datoer. 
Hopp/Kombinert kjører sitt vårmøte ifbm. Skikretstinget, evt. også Freeski, 
Torger følger opp og gir beskjed til Ellie. 
 
Tidslinje 

• Innkalling sendes ut senest 4 uker før, dvs. 12. april. 
• Frist for innmelding av saker: 20. april 
• Styremøte tirsdag 22. april 
• Alle saksdokumenter skal være tilgjengelig senest 1 uke før, dvs. 3. mai. 

 
 
Tingdirigent 
Forespørre Audun Skattebo også i år. Kjetil følger opp. 
 

 
Lovfestede saker til Skikretstinget 
 
Beretninger 2023-25 

o Styre/admin, lages av adm.sjef og kretsleder 
o Grenvise beretninger, inkl. resultatberetninger, 

hovedansvar grenleder, Ellie følger opp og bistår 
 

Godkjenning av årsregnskap 2023 og 2024 
Inkl. beretninger fra styret, revisor og kontrollutvalget. 
Begge regnskapene er avstemt og godkjent av revisor. 
 
Møte med Kontrollutvalget må gjennomføres innen utgangen av april, leder og 
evt. nestleder deltar på vegne av styret, Ellie koordinerer og innkaller. 

 
 

 
 
 



Fastsetting av lagskontingent for 2025-26 og 2026-27 
Inntekt fra lagskontingent utgjør ca. 380.000 pr. år. Det har vært noe nedgang 
de siste årene pga. synkende medlemstall og sammenslåing av klubber. 
 
Lagskontingenten har ikke vært endret eller indeksregulert de siste 15 årene. 
Med bakgrunn i den solide økonomien i skikretsen foreslår styret å 
opprettholde samme satser også for Tingperioden 2025-27.  

 
o Grunnbeløp på kr. 2.500 pr. medlemsklubb 
o Kr. 20 pr. medlem t.o.m. 100 med/ kr. 10 pr. medlem f.o.m. 101 

medlemmer 
 

Handlingsplan Oppland Skikrets 2025-27 
Se egen sak. 

 
Rammebudsjett 2026 og 2027 
Forslag til rammebudsjett legges fram for styret på styremøte 22. april. 

 
 
Innmeldte saker til Skikretstinget 
 
KLUBBENE 
… må melde inn saker innen 20. april, behandles av på styremøte 22. april. 

 
STYRET 
Aktuelle saker for styret å fremme for skikretstinget: 
 

• Telemark sin plass i organisasjonen; 
Jon følger opp, snakker med Telemark-miljøet og lager utkast til 
saksframlegg til styremøtet 22. april. 
  

Eventuelle andre saker som ønskes fremmet av styret, må meldes inn senest til  
styremøtet 22. april. 

 
 

Valg 
Valgkomiteen for perioden 2023-25 består av: 
 

o Jan Arne Lønseth, Lensbygda Sportsklubb, leder 
o Pernilla Egedius, Vind IL, medlem 
o Tormod Bjerke, Gausdal Skiklubb 
o Astrid Nyquist, Øystre Slidre IL, vara 
 

Valgkomiteen innstiller til nytt styre i skikretsen, dvs. leder, nestleder og 2 
medlemmer og 2 varamedlemmer, samt grenkomitéledere og kontrollutvalg.  

 

Når det gjelder medlemmer i grenkomiteene, vil valgkomiteene be tinget om å 
gi skikretsstyret fullmakt til å godkjenne disse på første styremøte etter 
tinget. Her er det viktig at alle komiteer gjør en aktiv jobb i sine respektive 
miljøer, slik at navn på medlemmer er klare til dette møtet. 
 

Valgkomiteen har hatt oppstartsmøte og er i gang med jobben. 



Innstilling ny valgkomité 2025-27 
Det er styret som innstiller valgkomité til Skikretstinget. 
Skikretstinget 2023 vedtok å velge medlemmer i valgkomiteen for to perioder, 
for å sikre kontinuitet. Leder velges på hvert ting, men dette kan da rotere 
mellom medlemmene. Jan Arne Lønseth og Tormod Bjerke ble valgt inn som 
nye i 2023. Astrid og Pernilla har fullført to perioder.  
 

Torbjørn sjekker med Astrid og Jostein sjekker med Pernilla om de ønsker 
gjenvalg. Dersom de sier nei, må vi finne andre kvinnelige kandidater. 

 
Endelig utkast til saker og tekster behandles på styremøtet 22. april. 

 
 

Vedtak: 
• Informasjonen tas til etterretning 
• Kjetil følger opp tingdirigent 
• Jon følger opp og utarbeider forslag til sak om Telemark 
• Torbjørn og Jostein følger opp valgkomite 
• Komplett saksliste vil legges fram, gjennomgås og godkjennes på 

styremøte 22. april. 
 

 
SAK 117 HANDLINGSPLAN 2025-27    

Strategidokumentet “Skiforbundet vil” ble vedtatt på skitinget i Bodø. Dette 
inneholder 13 innsatsområder delt opp i fire kategoriene: Mangfold og 
rekrutering, Arrangementer og anlegg, Utøvere og rollemodeller og 
Ansvarlighet og utvikling. 
 

Det har i Oppland vært gjennomført styre/gren-seminar, samt at tema har vært 
oppe på de ulike grenenes høstmøter i 2024. I tillegg har skikretsen bedt om 
innspill fra klubbene. Ved fristens utløp (1. mars) har det kun kommet inn et 
skriftlig innspill: 
 

Fra Gjøvik Skiklubb v/leder Børge Moen; 
Alpin-gruppa roser klubbsamarbeidet i regi av skikretsen for U8-U16, Oppland 
Alpint. Vi håper at dette tilbudet fortsetter, og kanskje noe tilsvarende kan 
etableres for langrenn. 

  
Fra diskusjon på styremøtet 
Handlingsplanen som presenteres på Skikretstinget bør være mest mulig 
overordnet, med utgangspunkt i de 13 innsatsområdene i Skiidretten vil! og 
diskusjonene på styreseminaret i september. Deretter vil grenkomiteene lage 
egne tiltaksplaner i samarbeid med klubbene på de grenvise vårmøtene. 
 

Kjetil tar en prat med Oda og lager et utkast til styremøtet 22. april. 

 
 

Vedtak: 
Kjetil utarbeider et forslag til styremøtet 22. april. 



INFORMASJON 
 
SAK 118 INFORMASJON FRA STYRE/ADMIN 
 

Informasjon fra kretsleder 
Kjetil refererte kort fra gjennomførte møter. 
 

Kretsledersamling under VM i Trondheim 28. februar – 2. mars. 
De tre arbeidsgruppene i organisasjonsarbeidet presenterte den jobben som 
er gjort p.t. Frist for innlevering av rapporter er 14. mars, deretter skal 
styringsgruppa sy sammen et høringsutkast som sendes ut til kretsene på 
høring i april. Høringsutkastet sendes ut så snart det kommer, dette vil bil en 
egen sak på styremøtet 22. april. Endelig vedtak skal gjøres på ekstraordinært 
digitalt skiting 18. juni. 
 
Møte med Innlandet Idrettskrets 12. februar 
Kjetll deltok for skikretsen. Her presenterte idrettskretsen saker som de 
ønsker å fremme for Idrettstinget 2025. Dette er først og fremst lovendringer, 
ingen store endringer. 
 

 
Anlegg 
Idrettskretsen jobber med en behovskartlegging for strategisk viktige 
idrettsanlegg i Innlandet og har bedt alle særkretser om å komme med innspill. 
 

Anleggskomiteen v/ Sigrid, Torger og Torbjørn har gjennomført et møte om 
pågående og potensielle fremtidige anleggsprosjekter i skikretsen. I tillegg har 
de vært i kontakt med alle grenledere for å kartlegge deres anleggssituasjon 
og prosjekter. 
 
Følgende anlegg er rapportert inn fra Oppland Skikrets: 

• Hovdebakken, Gjøvik 
• Storhaugen Skianlegg, Bøverdalen, Lom 
• Øyer Idrettsplass (skilek og mindre hoppbakker), Øyer 
• Trabelia, Ringebu 
• Engesvea hoppbakke med plast, Lillehammer 
• Bynært anlegg i Lillehammer 

  
Hoppbakke K60 på Lillehammer vurderes som lite sannsynlig de neste fem 
årene på grunn av økonomiske forhold. 
 

Anleggskomiteen vil etter påske starte arbeidet med å revidere anleggsplanen 
for 2025. 
 
 
Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 
 

 



SAK 119 INFORMASJON FRA GRENER 
 

Langrenn  
• Referat LK-møte mandag 20. januar 

 

Hopp/kombinert 
• Referat HKK-møte tirsdag 21. januar 

 

Alpint 
• Referat AK-møte mandag 17. februar 

 
 

Freeski 
 

• Rekruttering; 
Stor oppgang i miljøet på Gjøvik. De andre er ganske stabile. Noen flere 
medlemmer i Gausdal. 
 

• Arrangement 
o Gausdal arrangerte FIS BA på skeikampen ble veldig bra. 
o Oppland Freeski Cup (OFC) Gjøvik med samling lørdag og SS 

søndag ble suksess med rekorddeltagelse og veldig bra 
funksjonærstab.  

o HL/KM SS Ba på Skeikampen ble et veldig fint arrangement, men 
pga. vinterferie og litt få deltagere i HL ble alt arrangert på en 
lang dag. Upåklagelig gjennomført av arrangøren som vanlig. 

o OFC Dombås til helga ser ut til å være like populært som alltid. 
 

• Toppidrett 
NC-gruppa vokser stadig til nye høyder. Morsomt å se at kretscupen 
genererer så mange utøvere opp i nivå. Og artig at Nelly Bergum fra ØTI 
kjører på og har blitt en del av NOR Freeski jentesatsing! Vi har hatt 
Opplandsutøvere i alle finaler hittil og Andreas Bjørndalen Dam (LSK) 
fikk sin første finaleplass i NC BA ringkollen i helga. Stas! 

 
• Anlegg 

Godt bygde anlegg til formålet rundt om. Litt utfordringer med snøen i 
Fjerdumparken og det nye anlegget i Bøverdalen. Gålå har 
parkplaner igjen etter mange år brakk. Det tegner godt for framtida i 
midtdalen! 

 
Telemark 

• Ingen info mottatt.  
De vil bli bedt om å rapportere om gjennomført aktivitet sesongen 
2024-25 til styremøtet 22. april. 

 
Vedtak: 
Informasjonen tas til etterretning. 

 

 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/ec11c93af3b0403e88b9bd21434993fc/osk_lk_11_motereferat-20.01.25.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/353c86486b90494b8fed9f9577e0f568/osk_hkk_8_motereferat-21.01.2025.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/9e162609bbcb4b58bc45bf2c3d25d9ab/osk_ak-mote-17.02.2025_referat.pdf


 
 
Det var ingen saker til Eventuelt. 
 
 
Neste styremøte; tirsdag 22. april kl. 18.00 på Idrettens Hus, Lillehammer. 
 
Referent Ellie, 
Lillehammer, 11. mars 2025 
 


